



Styremøte DHK Tirsdag 05.08.2025 klokka 18.30

6. styremøte

Vi skal ha et godt måltid!!

Tilstede: Åse, Kjell, Sofie, Christine, Siren Inger, Randi

Meldt forfall:

Sak 54/25: Godkjenning av protokoll

Sak 55/25: Økonomi

31/7 571731 kr på konto

- sjekke opp i nye medlemmer, sende ut halleie.
- drift resultat på 86 tusen
- avskrivningstid på 5 år istedet for 3 pga feil i fiken med når avskrivning starter.
- Randi sender ut faktura, og tar kontakt når det ikke blir betalt.

Sak 56/25: Dato for jubileumsfest 8 november 2025

- en offisiell del og en mer uoffisiell del, prøve å bestille inn reker til dette om det er mulig. Ingen respons på noe av det som har blitt lagt ut om å ta kontakt om de har info/gamle medlemmer. Sofie lager en ny annonse til facebook, der vi spør om noen har bilder fra utstillings tiden.

Sak 57/25: Starte montering av ventilasjonsanlegg

- prøve å få opp før året er omme.
- Har fått fastpris på arbeidet, og vi selv må gjøre forarbeidet

Sak 58/25: Ting vi må se på: vannkran på toalett, internett hall

- Internettet rekker ikke frem fra klubbhuset til hallen, får ikke opp hvem som bruker hallen, vipps virker ikke. Åse tar kontakt med Altibox. Få tak i en forsterker e.l.

Sak 59/25: Gapahuk

- Kjell lager en gruppe der Kjell, Erland, Geir Ove og Morten kan planlegge når det passer å få tatt opp. Prøve å få planlagt en helg snart, og få tatt det opp fort.

Sak 60/25: Lage et system for utstyr i klubbhuset. Måtte lete rundt i hele huset for å finne telt, førstehjelpsutstyr. Når noe er brukt blir det bare puttet et sted, ingen vet hvor???

- Få lage et ordentlig system med hvor alt skal være fra alt til telt, utstyr og førstehjelpsskrin. Bruke ett møte hvor det ikke er fullt opp, der vi lager et ordentlig system.

Sak 61/25: Medlemsmøte legge frem plan om dugnad

- Tirsdag 9. september kl 19. Sofie legger ut en annonse på facebook.

Sak 62/25: Fått en del gamle ting, utstilling på jubileumsfesten

- Har fått en eske med Egersund fayanse med klubbnavn/logo på og sløyfer.

Sak 63/25: En som har ansvar for å gjennomføre vedtak styret gjør:

- Vi har f.eks vedtatt nytt ordensreglement: Det gamle henger fortsatt i hallen, det nye har ikke kommet opp
- Vi må lage en vedtaksliste, der en tar ansvar for hva som må gjøres. Må bli bedre på å få presisert hvem som har ansvar. Randi lager en som kan oppdateres hver gang, og skrives ut til hvert møte.
- Starter neste gang med å lage en oversikt over hvor ting som hører til inne skal være.
-

Sak 64/25: Eventuelt

- Åse og Randi tar et møte med Liz
-
- Nytt Styremøte
- Se på instuksen for instruktørene til neste styremøte

Åse